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Събудете се 

 В този свят състраданието се изразява чрез любов и милосърдие, и тези 

са качествата, които практикуващите Дафа трябва винаги да излъчват. Има 

нещо, за което напоследък си мисля. Аз ви призовах да помогнете в спасяването 

на животи, но състоянието на съзнанието, в което сте когато правите неща за 

постигането му, като да повишавате осведомеността сред хората самостоятелно 

или да участвате в представления на „Шен Юн“, не бива да се ограничава само 

до тези моменти. По-скоро трябва да поддържате състояние на съзнанието, при 

което извисявате душите на хората и запазвате това усещане за цел, когато 

вършите нещата на работното си място, където и да е то. Това важи особено за 

онези от вас, които участват в различни медийни платформи. Имало е случаи, 

когато другите не са можели дори да усетят у вас състраданието, което някой, 

водещ духовен живот, би трябвало да има. Или вашите коментари за ситуации 

или събития се основават на вашите лични нагласи, а не бива да е така. Вие сте 

тук, за да помогнете за спасяването на животи и би трябвало да използвате за 

мерило Джън, Шан, Жен – да бъдете истинни, добри и търпеливи. Това, което 

пишете и казвате, би трябвало най-малкото да помага в насочването на хората 

в посока, която в крайна сметка ще извиси душите им. 

Един доста сериозен проблем е, че някои от вас често отправят лични 

нападки към важни личности в правителството. Но ние сме тук, за да помагаме 

на хората да се извисяват духовно и да ги избавим от опасност, а не да си 

създаваме врагове. Честно казано, не бива да отправяте лични нападки към 

никого, независимо колко лош може да е (с изключение на вече покойния зъл 

деспот на Китайската комунистическа партия, Дзян) – и определено не към 

важните личности в двете основни политически партии на САЩ. Всички са тук 

за Пътя и всички, на някакво ниво, очакват спасение от този свят. Но личните 

нападки обикновено предизвикват силно негодувание. А щом такова силно 

чувство се формира, трудно бива променено. Така че как ще достигнете хората 

в такъв случай? И още нещо, да правите това вероятно ще предизвика 

възмездие. Не е ли имало доста уроци в това отношение? Повечето от нас са 

аутсайдери тук и не сме дълбоко вкоренени в това общество. Дойдохме тук най-

вече, за да избягаме от преследването на ККП. Така че трябва да сме 

благодарни, че САЩ са ни протегнали ръка. 

Когато пишете или говорите, трябва да го правите с намерението да 

помогнете на другите да се извисят духовно и да го правите с обич към 

ближния. Всички Дафа практикуващи – и не само онези в медиите – трябва да 

се запитат дали правят това, което би трябвало да прави някой, който следва 
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духовната практика в Дафа. Не мога да не съм притеснен като погледна как сте 

се справяли в миналото. Много хора са били лежерни в своята духовна 

практика от доста време насам и са подхождали към нещата точно като всеки 

друг по света. Това съвсем не е духовното състояние на някой, който 

практикува Дафа, нали? Вие наистина трябва да погледнете на този проблем 

сериозно. Много от вас, участващи в различни медийни платформи, трябва да 

започнат да свързват работата си с повишаването на осведомеността и помощ 

за освобождаване на хората от заплахата за душите им. Ако единствената ви 

цел е да повишите „клик-рейтинга“ си, това съвсем не е духовното състояние 

на един Дафа практикуващ. Вие пилеете големи количества от ограниченото 

време, предвидено за спасяването на хора в края на дните! Един ден ще 

съжалявате за това! Отговорност на Дафа практикуващия е да избави хората от 

опасност, но ако продължавате така, състраданието ви ще бъде напълно 

похабено! Такъв ли е някой, който води духовен живот? Помислете за 

случилите се неща: как би могло те да не са свързани? Има по-висши същества, 

които защитават Дафа практикуващите. Когато нещата се объркат, не е ли това 

божествено предупреждение? Защо не сте се осъзнали? И ако нещо се обърка 

ужасно, не е ли това божествено наказание? Ако вече нямате състрадание в себе 

си, ако сте изгубили от поглед отговорностите и мисията си и сте забравили 

дори и за духовните си цели, тогава неизбежно ще сте като всеки друг в този 

свят. А ако границите между Дафа практикуващите и другите се размият, в 

какво ще се превърнете вие като група? Не е ли това плашещо? При все това 

ние сме същества, нагърбили се с най-великата отговорност във вселената! 

Винаги съм ви учел, че не бива да се замесвате в политиката в ролята на 

Дафа практикуващи, нито да се въвличате в съревнования между политически 

партии. Демократическата партия и Републиканската партия са просто светски 

организации. Всяка отделна личност е някой, който божественото иска да спаси 

от този свят. Не е ваша работа да си мислите, че ще опитате да спасите само 

онези, които принадлежат към една политическа партия, но не към другата. 

Всички те са мои хора! Аз, както и множество божествени същества, искаме да 

ги спасим! Съвсем различно е, разбира се, ако на някакво ниво някой не иска 

да бъде спасен. Но като Дафа практикуващи не можете да избирате. Всеки един 

човек е божествен по природа и всеки е дошъл на тази земя, за да научи за Дафа 

и да получи избавление.  

Също така, когато коментирате неща [във вашите медийни платформи], 

трябва да съсредоточите дискусиите си върху конкретния въпрос, а не върху 

замесените личности. Може би някой е направил нещо погрешно в определен 

аспект, но се справя чудесно с нещата в други отношения. Мисленето и 

вярванията на някои хора са доста различни, но това не означава, че те са лоши 

хора. Да е способен да се отнася към всички със състрадание, да изпитва обич 

към всички хора, наистина не е нещо, което средностатистическият човек може 
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да постигне. Още по-трудно е да изпитвате състрадание към всички живи неща 

във всичко, което правите. Но това е нещо, което учениците на Дафа трябва да 

са способни да правят! Духовното развитие е процес, ето защо описаното от 

мен може да не е изпълнимо в момента за онези, които са по-нови в практиката; 

но с времето, при по-нататъшното си развитие в духовната практика, трябва да  

успеете да го направите. Дългогодишните практикуващи трябва да го направят 

сега. Това е нещо, продиктувано от историческата ви мисия, и е нещо, което 

всеки Дафа практикуващ, който се стреми към духовно величие, трябва да 

постигне в своята практика! 

Вашия Учител,  

Хонгджъ, Ли 

6 юни 2024 г. 

 

(Преведено от английска версия на Жълтия екип , актуализиран на 9 юни 

2024г.)  

 


